
 

REFERAT 
07.11.2024 kl. 1700-1900 
 
Forældrerepræsentanter: 

Karsten Søgaard, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse 

Andersen, Kristian Nissen, Kristine Rasmussen, Lærke Dalgaard Noer-Møller 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Line Brennebjerg Petersen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Maja Brogaard Ravn 7.kl., Julie Midtgaard Christensen 7.kl. 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Afbud: Marion, Line, Karsten Møller  

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd 

Elevrådet er kommet frem med en masse 

ideer til, hvad det frivillige tilbud efter skoletid 

kan indeholde. Eleverne fremlagde ideerne. 

 

Formanden 

Intet 

 

Forældrerepr. 

Glade børn på mellemtrinnet. De er på nogle 

gode ture ud af huset. 

9. klasse har været i praktik. 

Gode input ved bestyrelsesaftenen i Sdr. 

Omme. 

 

Eksterne repr. 

Intet 

 

Medarb.repr. 

Nyt projekt i indskolingen med titlen 

Eventyrets magi. Der arbejdes med HC 

Andersen, og der skal samles penge ind til 

børnehjemmet som sidste år. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Nyt projekt på mellemtrinnet med titlen Min 

krop – Min sundhed. I den forbindelse 

deltager de i et motorik-forløb i Magion. 

Teamet har også været på tur til Ribe ifm. 

RAMS. 

9. klasse har været i Berlin og har været i 

praktik. 

I denne uge er 7. og 8. startet op på et nyt 

projekt – Flugt.  

 

Skoleledelse 

Marie skal på barsel efter jul. 

Ift. ny skole er der godt gang i processen. 

Som tidsplanen ser ud nu, startes byggeriet i 

uge 22. Vi skal i gang med detaljerne 

omkring genhusning mv.  

God motionsdag inden efterårsferien. 

 

4. Opsamling fra skolefest 

15 min 

 

Opsamling – herunder drøftelse vedr. 

skolebestyrelsens initiativ vedr. tilbud i 

fritiden og etablering af støtteforening 

 

Skolefest 

Godt med foodtrucks, men der kunne godt 

have været en til to mere. 

God tale fra Steen – og generelt en god 

aften. Stolthed ved fremvisninger. 

Flot logo og rigtig fin afsløring med balloner. 

Ærgerligt, at der ikke var så mange til 

teaterstykket. 

 

Initiativ vedr. tilbud i fritiden 

Elevrådet undersøger, hvad de forskellige 

klasser kunne tænke sig. 

 

Den første frivillige har meldt sig       

Vi håber, at det første tilbud kan udbydes ret 

hurtigt efter jul. 

 

Håbet er at kunne lave et katalog med 

forskellige tilbud. 

 

Steen bringer ideen videre til Lokalrådet. 

 

Vi mangler fortsat frivillige til forskellige tilbud 

og til støtteforeningen. Opfordring til at alle er 

opsøgende ift. frivillige. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Steen 

 

 

 

 

 

 



 

Vi samler forældrene og gæster på 

juleklippedagen og informerer. 

 

Ledelsen 

5. Arrangement for 

forældreråd d. 1/10 

15 min 

 

Opsamling og evaluering, herunder aftaler for 

videre forløb 

 

Positive tilbagemeldinger ift. arrangementet.  

Ideerne fra aftenen er samlet. Ledelsen 

skriver – og herefter skal det samles til et 

katalog. 

 

Idé om at arrangementet gentages hvert år, 

når de nye forældreråd er blevet valgt. 

 

 

6. Temamøde med bestyrelser 

og BFU 

15 min 

Opsamling og deling af læring/info fra mødet 

 

Godt arrangement. 

Fortsat nysgerrige på børnesynet.  

 

Personalegruppen skal i gang med at 

arbejde med børne- og ungesynet. 

Bestyrelsen vil gerne inddrages i processen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen 

7. Anbefalinger vedr. 

skærmbrug i grundskolen 

20 min 

 

Drøftelse af den del af ordensregler, der 

handler om mobiltelefoner 

 

Ledelsens indstilling er, at skolen gøres helt 

mobilfri. 

 

Skolebestyrelsen bakker op om, at skolens 

ordensregler ændres således at skolen 

fremover er mobilfri. 

 

Ledelsen laver en tilretning i ordensreglerne, 

som kan vedtages på næste møde. Herefter 

laves en tidsplan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen 

8. AULA - Retningslinjer for 

kommunikation og 

information 

15 min 

 

Drøftelse og opdatering af retningslinjer 

 

Ændringer ift. information vedr. undervisning, 

da vi ikke har Meebook mere. Dette skal 

erstattes med et ugebrev, hvor vigtig 

information fremhæves. 

 

 

9. Eventuelt 

5 min 

 

Steen undersøger, hvordan det går med 

kameraovervågningen ved hoppepuden. 

 

Kan vi gøre noget ift. madordning? 

Steen 

 



 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller 

dagsordenforslag, der endnu ikke er sat på: 

 

• Trafikpolitik – drøftelse og opdatering 

• Princip for lejrskoler, ekskursioner og skolerejser 

• Princip for skole-hjem-samarbejde 

• Madordning 

 


